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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 22. august 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 388 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stil-
let efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Spørgsmål 388:

Ministeren bedes redegøre for, om det planlagte areal med randzoner (50.000 hektar) 
kan reduceres til mellem en tredjedel og en fjerdedel og alligevel opnå uændret miljøef-
fekt, hvis bare randzonerne placeres efter lokale forhold frem for efter den nuværende 
lovgivning.

Svar:
Nej, det kan randzoner ikke, fordi vi mangler den nødvendige viden. Jeg henviser til 
min besvarelse af spørgsmål nr. 386 og 387.
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